



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ

ວັນອາທິດ ທີ 16 ກຸມພາ 2025 (2-16-2025)

ວິຖີຊີວິດຂອງການນະມັສການ

ຈຸດສໍາຄັນໃນບົດຮຽນ: ທຸກສິ່ງທີ່ເຮົາເຮັດໃນຊີວິດເປັນການກະທໍາຂອງການນະມັສການ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

"ຫຼັກຖານແມ່ນຢູ່ໃນຂົນພັດດັ້ງ" (pudding).

ປໂຍກນີ້ແລະປໂຍກອື່ນໆທີ່ຄ້າຍຄືກັນຫຼາຍແບບນີ້ວ່າແມ່ນມັນມີຕັ້ງແຕ່ສະຕະວັດທີ 14 ໃນຮູບແບບນຶ່ງຫຼືແບບອື່ນໆ. ຄົນສ່ວນໃຫຍ່ເຂົ້າໃຈມັນວ່າໝາຍເຖິງວິທີການເບິ່ງເຫັນອັນໃດອັນນຶ່ງບໍ່ໄດ້ພິສູດຫຍັງເລີຍ. ຄວາມຈິງຂອງບາງສິ່ງບາງຢ່າງຖືກພິສູດໂດຍວິທີທີ່ມັນມີລິດຊາດຫຼືວິທີການທີ່ມັນມີປະສິບການ. ຫຼາຍສະຕະວັດກ່ອນຄຳກ່າວນີ້ເກີດຂຶ້ນ, ຢາໂກໂບ, ນ້ອງເຄິ່ງຂອງພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວສິ່ງທີ່ຄ້າຍຄືກັນໃນທາງທີ່ແຕກຕ່າງກັນໃນຂະນະທີ່ລາວເວົ້າເຖິງຄວາມເຊື່ອທີ່ແທ້ຈິງວ່າ: "ດັ່ງນັ້ນແຫຼະ, ຄວາມເຊື່ອກໍ່ຢ່າງດຽວກັນ ຖ້າບໍ່ມີການປະຕິບັດກໍ່ຕາຍແລ້ວ" (ຍາໂກໂບ 2:17). ເມື່ອເວົ້າເຖິງການນະມັສການ, ມີຫຼັກຖານຢັ້ງຢືນການສັ່ນສົ່ງຂອງພວກເຮົາ. ການສັ່ນສົ່ງພຣະເຈົ້າດ້ວຍປາກຂອງພວກເຮົາກໍ່ເປັນສິ່ງນຶ່ງ ການນະມັສການພຣະອົງດ້ວຍຊີວິດຂອງພວກເຮົາກໍ່ເປັນອີກຢ່າງອື່ນ. ຜູ້ຂຽນພຣະທັມເຮັບເຮີໄດ້ກ່າວຢ່າງດີທີ່ສຸດວ່າ: "ເຫດສັນນັ້ນ ໃຫ້ເຮົາທັງຫຼາຍຖວາຍຄຳສັ່ນສົ່ງ ເປັນເຄື່ອງບູຊາແດ່ພຣະເຈົ້າໂດຍຕລອດໄປທາງພຣະອົງນັ້ນ ຄືຜົນແຫ່ງຮິມສົບປາກທີ່ຍອມຮັບຮູ້ພຣະນາມຂອງພຣະອົງ. ແຕ່ທີ່ຈະທຳຄຸນຄວາມດີແລະມີໃຈເຜື້ອແຜ່ຂຶ້ນກັນແລະກັນນັ້ນ ຢ່າໄດ້ລົມເສັງ ເພາະເຄື່ອງບູຊາຢ່າງນີ້ແຫຼະ, ເປັນທີ່ພໍພຣະທັຍພຣະເຈົ້າ" (ເຮັບເຮີ 13:15-16). **ຫຼັກຖານຂອງການນະມັສການແມ່ນຢູ່ໃນຊີວິດ.**

ອັນໃດເປັນນຶ່ງໃນສໍານວນ ຫຼືຄຳເວົ້າທີ່ທ່ານມັກ?

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າຢ່າງໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3,)

ສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ໂກໂລຊາຍ 3:1-5

1. ຖ້າເຈົ້າທັງຫຼາຍຮັບການຊົງບັນດານໃຫ້ຄົນມາດ້ວຍກັນກັບພຣະຄຣິດແລ້ວ ກໍ່ຈົ່ງສແວງຫາສິ່ງຊຶ່ງຢູ່ເບື້ອງເທິງ ຄືບ່ອນທີ່ພຣະຄຣິດຊົງສະຖິດຢູ່ ຊົງປະທັບກໍ້າຂອງພຣະເຈົ້າ. 2. ຈົ່ງເອົາໃຈໃສ່ສິ່ງທີ່ຢູ່ເບື້ອງເທິງ ບໍ່ໃຊ້ສິ່ງຊຶ່ງຢູ່ທີ່ແຜ່ນດິນໂລກ. 3. ເພາະວ່າເຈົ້າທັງຫຼາຍໄດ້ຕາຍແລ້ວ ແລະຊີວິດຂອງພວກເຈົ້າກໍ່ຊົງບັງໄວ້ດ້ວຍກັນກັບພຣະຄຣິດໃນພຣະເຈົ້າ. 4. ເມື່ອໃດພຣະຄຣິດ ຜູ້ຊົງເປັນຊີວິດທີ່ແທ້ຈິງຂອງເຮົາທັງຫຼາຍຊົງປາກົດ ເມື່ອນັ້ນເຈົ້າທັງຫຼາຍກໍ່ຈະປາກົດພ້ອມກັນກັບພຣະອົງໃນສະຖາຣາສີເໝືອນກັນ. 5. ເຫດສັນນັ້ນຈົ່ງປະທານນິສັຍສ່ວນທີ່ອຸ່ງໄປຝ່າຍໂລກຂອງເຈົ້າທັງຫຼາຍນັ້ນເສັງ ຄືການຫຼິ້ນຊູ້ ການຊົ່ວຮ້າຍ ຣາຄະຕັນຫາ ຄວາມປາຖນາຊົ່ວ ແລະ ຄວາມໂລບ ຊຶ່ງເປັນການໄຫວ້ພຣະທຸມ.

ໂບດໃນເມືອງໂກໂລຊາຍຢູ່ໃນວິກິດ. ບໍ່ດົນຫລັງຈາກອັກຄະສາວິກໂປໂລໄດ້ສ້າງຕັ້ງຄຣິສຕະຈັກ ແລະອອກໄປເລີ້ມໂບດອື່ນ, ຄູສອນປອມກໍ່ໄດ້ຍ້າຍເຂົ້າໄປ ແລະເລີ້ມລົບກວນຜູ້ເຊື່ອໃໝ່ດ້ວຍການສອນທີ່ຜິດ. ເມື່ອໂປໂລໄດ້ຍືນວິກິດການ, ລາວຂຽນຈົດໝາຍສະບັບນີ້ເພື່ອແກ້ໄຂບັນຫາຕົ້ນຕໍ. ສອງຈຸດຕົ້ນຕໍໄດ້ຖືກເນັ້ນໜັກຄື: ຫ້ມມະຊາດແລະລັກສະນະຂອງພຣະຄຣິດ ແລະ ຄວາມຈິງທີ່ສໍາຄັນທີ່ການ

ນະມັສການພຣະເຊຊູໝາຍເຖິງການຮັບໃຊ້ພຣະອົງຕລອດຊີວິດ. ດັ່ງທີ່ພວກເຮົາໄດ້ເຫັນແລ້ວໃນການສຶກສາພາກກ່ອນນັ້ນ, ການນະມັສການເລີ່ມຕົ້ນດ້ວຍຄວາມເຂົ້າໃຈທີ່ຊັດເຈນວ່າພຣະເຊຊູແມ່ນໃຜແລະສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ເຮັດເພື່ອພວກເຮົາ. ມັນແມ່ນຈຸດນີ້ທີ່ໂບດໂກໂລຊາຍໄດ້ຕໍ່ສູ້. ຄຳສອນທີ່ບໍ່ຖືກຕ້ອງທີ່ຖືກລົບກວນຄຣິສຕະຈັກນີ້, ເອີ້ນວ່າ "ຄວາມຜິດປົກກະຕິຂອງເມືອງໂກໂລຊາຍ," ໄດ້ເຮັດໃຫ້ເກີດຄຳຖາມການຢືນຢັນຂອງໂປໂລກຽວກັບພຣະຄຣິດ, ດັ່ງນັ້ນລາວຈຶ່ງຂຽນຈົດໝາຍສະບັບນີ້ເພື່ອແກ້ໄຂບັນຫາເຫຼົ່ານັ້ນ. ອັກຄະສາວົກໄດ້ລວມເອົາເພງນຶ່ງໃນໂກໂລຊາຍ 1:15-20, ເຊິ່ງຍັງຄົງເປັນຄຳອະທິບາຍທີ່ສົມບູນແບບທີ່ສຸດຂອງພຣະຄຣິດຢູ່ໃນພຣະຄຳພີໃໝ່ທັງໝົດ. ຄຳຖະແຫຼງການສະຫຼຸບສັງລວມທີ່ລວມທັງເພງແມ່ນພົບເຫັນຢູ່ໃນ ໂກໂລຊາຍ 1:19 ແລະຊຳອີກໃນໂກໂລຊາຍ 2:9:

- "ເພາະພຣະເຈົ້າພໍພຣະທັຍ(ໃຈ)ໃຫ້ຄວາມຄົບຖ້ວນສົມບູນຢູ່ໃນພຣະອົງ" (1:19).
- "ເພື່ອຄວາມສົມບູນຂອງທັມມະຊາດຂອງພຣະເຈົ້າຢູ່ໃນຮ່າງກາຍຂອງພຣະຄຣິດ" (2:9).

ໂປໂລໄດ້ກ່າວຢ່າງຊັດເຈນວ່າ: ພຣະເຊຊູ, ພຣະຜູ້ສ້າງຂອງທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງ, ເປັນບຸກຄົນທີ່ມີຊີວິດຢູ່, ສລະຊີວິດ, ແລະພື້ນຄົນຊີວິດ, ແລະພຣະອົງເປັນພຣະເຈົ້າ. ເນື່ອງຈາກວ່າຄຣິສຕະຈັກໂກໂລຊາຍເກີດຄວາມສັບສົນວ່າພຣະເຊຊູແມ່ນໃຜ, ພວກເຂົາຍັງສັບສົນກ່ຽວກັບວິທີທີ່ເຂົາເຈົ້າຄວນດຳເນີນຊີວິດເປັນຜູ້ຕິດຕາມພຣະເຊຊູ. ໃນສອງບົດທຳອິດຂອງໂກໂລຊາຍ, ໂປໂລໄດ້ກ່າວເຖິງຄວາມເປັນຫ່ວງ. ໂປໂລກຳລັງຂຽນເຖິງຜູ້ເຊື່ອຖືເພື່ອບອກວ່າຄວາມເຊື່ອໃນພຣະຄຣິດແລະການພື້ນຄົນຊີວິດຂອງພຣະອົງຈະສົ່ງຜົນກະທົບຕໍ່ແນວຄິດແລະຄວາມສຳຄັນຂອງທ່ານໂດຍກົງ. ການຮູ້ຈັກພຣະຄຣິດໝາຍຄວາມວ່າທ່ານໄດ້ຄິດຕົວເກົ່າຂອງທ່ານເອງແລະໃນປະຈຸບັນມີຊີວິດໃໝ່ໃນພຣະຄຣິດ. ດັ່ງທີ່ລາວບອກຄຣິສຕະຈັກໃນເມືອງໂກຣິນໂທ, "ເຫດສັນນັ້ນຖ້າຜູ້ໃດຢູ່ໃນພຣະຄຣິດ ຜູ້ນັ້ນກໍເປັນຄົນທີ່ຖືກຊົງສ້າງຂຶ້ນໃໝ່ແລ້ວ ຖານະເກົ່າເຫຼົ່ານັ້ນກໍລ່ວງໄປແລ້ວ ເບິ່ງແມ່, ກາຍເປັນສິ່ງໃໝ່ທັງນັ້ນ" (2 ກອທ 5:17). ຜູ້ຢູ່ໃນພຣະຄຣິດຢ່າງແທ້ຈິງຈະຕັ້ງໃຈໃສ່ພຣະຄຣິດແລະດຳເນີນຊີວິດໃນແບບທີ່ສະທ້ອນເຖິງຊີວິດຂອງພຣະຄຣິດ. ສິ່ງນີ້ຍັງສືບຕໍ່ໄປຈົນເຖິງວັນທີ່ພຣະເຊຊູສະເດັດມາ ແລະຈາກນັ້ນເຂົາເຈົ້າຈະຢູ່ກັບພຣະອົງຕລອດໄປ. ຄວາມຄິດທີ່ວ່າຜູ້ເຊື່ອສາມາດນະມັສການພຣະເຊຊູໄດ້ແຕ່ມີຊີວິດໃນຄວາມເຫັນແກ່ຕົວແລະບາບນັ້ນແມ່ນກົງກັນຂ້າມກັບຂ່າວປະເສີດທີ່ໂປໂລໄດ້ປະກາດ. ໃນກໍລະນີທີ່ຜູ້ໃດຍັງສັບສົນ, ໂປໂລໄດ້ເພີ່ມຄວາມສະເພາະ: ຄວາມຜິດບາບທາງເພດແລະທັສນະທີ່ບໍ່ບໍລິສຸດ, ຊຶ່ງຈຳນວນຊັບຂອງການບູຊາຮູບປັ້ນ (ການກາບໄຫວ້ພະທຽມອື່ນໆ), ຈະບໍ່ເປັນຮູບແບບຄວາມຄິດຂອງຜູ້ນະມັສການແທ້ຂອງພຣະເຊຊູ. ແທນທີ່ຈະເປັນ, ຜູ້ນະມັສການແທ້ທີ່ຕັ້ງໃຈໃສ່ກັບພຣະເຊຊູ-ຈະເຮັດໃຫ້ຄວາມຄິດຜິດຂອງຕົນອອກຈາກຄວາມຄິດຂອງຕົນຢ່າງບໍ່ຢຸດຢັ້ງ, ມີແລ້ວມີເຫຼົ່າໃນການນະມັສການທີ່ລຽບງ່າຍໂດຍການເຊື່ອຟັງ.

ທ່ານເຫັນຕົວຢ່າງຂອງສິ່ງຂອງເທິງແຜ່ນດິນໂລກຢູ່ບ່ອນໃດທີ່ຊາວຄຣິສະຕຽນຍົກຂຶ້ນມາຫຼືສລອງ?

2. ໂກໂລຊາຍ 3:12-15

12. ເຫດສັນນັ້ນໃນຖານະທີ່ເປັນພວກຊຶ່ງພຣະເຈົ້າຊົງຮັກ ແລະຊົງເລືອກໄວ້ໃຫ້ເປັນໄພ່ພົນຂອງພຣະອົງ ຈົ່ງສວມໃຈເມດຕາ ໃຈປານີ ໃຈຖ່ອມລົງ ໃຈອ່ອນສຸພາບ ໃຈອົດທົນດົນນານ. 13. ຈົ່ງຜ່ອນໜັກຜ່ອນເປົາເຊິ່ງກັນແລະກັນ ແລະຖ້າແມ່ນຜູ້ໃດມີເຮືອງຕໍ່ກັນ ກໍຈົ່ງຍົກໂທດໃຫ້ກັນແລະກັນ ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ຊົງໄຜດຍົກໂທດໃຫ້ເຈົ້າທັງຫຼາຍສັນໃດ ພວກເຈົ້າກໍຈົ່ງຍົກໂທດໃຫ້ກັນແລະກັນສັນນັ້ນ. 14. ແລ້ວນອກຈາກສິ່ງທັງປວງນີ້ ຈົ່ງເອົາຄວາມຮັກທີ່ເປັນສາຍຜູກມັດທຸກສິ່ງໄວ້ໃຫ້ເຖິງຄວາມຄົບຖ້ວນ. 15. ແລະຈົ່ງໃຫ້ສັນຕິສຸກທີ່ມາຈາກພຣະຄຣິດຄຸ້ມຄອງຈິດໃຈຂອງເຈົ້າທັງຫຼາຍ ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງເອີ້ນເຈົ້າທັງຫຼາຍໄວ້ໃຫ້ເປັນກາຍອັນດຽວ ກໍເພື່ອສັນຕິສຸກນັ້ນແລະພວກເຈົ້າຈົ່ງມີໃຈກະຕັນຍູ.

ການດຳເນີນຊີວິດຂອງການນະມັສການອາດຈະຖືກເຂົ້າໃຈຢ່າງຜິດວ່າ ເປັນພຽງແຕ່ບັນຊີຂໍ້ຫ້າມບໍ່ໃຫ້ເຮັດອັນຍິດຍາວແລະບໍ່ສຳຄັນໃນລະດັບໃດນຶ່ງ, ພາກອື່ນຂອງໂກໂລຊາຍ 3 ໃຫ້ພວກເຮົາຢ່າງໜ້ອຍບັນຊີບາງສ່ວນຂອງສິ່ງທີ່ຜູ້ທີ່ເຊື່ອທີ່ແທ້ຈິງບໍ່ຄວນເຮັດ. ຈຸດຂອງຄວາມກະຈ່າງແຈ້ງແມ່ນຈຳເປັນຢູ່ທີ່ນີ້: ສິ່ງທີ່ເປັນຂໍ້ຫ້າມຂອງຊີວິດຄຣິສະຕຽນບໍ່ແມ່ນຢູ່ທີ່ນັ້ນເພື່ອແກະຄວັດເສັ້ນທາງເພື່ອໄດ້ຮັບຄວາມ

ດີຂອງເຈົ້າ. ພວກເຮົາໄດ້ຮັບຄວາມລອດຜ່ານທາງຄວາມເຊື່ອໂດຍພຣະຄຸນຢ່າງດຽວ. ຂໍ້ທ້າມຕ່າງໆຂອງໂກໂລຊາຍ 3:5-11 ແມ່ນໄດ້ສົມດູນໂດຍຂໍ້ທີ 12-16. ວິຖີຊີວິດຂອງການນະມັສການສໍາລັບຜູ້ເຊື່ອຖືແມ່ນຫຼາຍກວ່າສິ່ງທີ່ທ່ານຢ່າເຮັດ. ຊີວິດຂອງພຣະຄຣິດຢູ່ພາຍໃນເຮົາເປັນເຫດໃຫ້ພວກເຮົາຕ້ານກັບການເຕັມໃຈເຮັດບາບ (ຂໍ້ທ້າມ) ແລະປະຕິບັດຕາມການກະທໍາທີ່ງ່າຍດາຍຂອງການເຊື່ອຢັງທີ່ສະທ້ອນເຖິງລັກສະນະຂອງພຣະຄຣິດ (ສິ່ງທີ່ເຮັດໄດ້) ເພາະວ່າພວກເຮົາໄດ້ຖືກເລືອກ, ຖືກແຍກໄວ້, ແລະຖືກຮັກ, ພວກເຮົາຈະເຮັດໃນສິ່ງທີ່ສະທ້ອນກັບພຣະຄຣິດ.

- ເຮົາສວມຄວາມເຫັນອີກເຫັນໃຈເພາະພຣະເຢຊູມີຄວາມເມດຕາ.
- ເຮົາມີຄວາມເມດຕາເພາະພຣະເຢຊູມີຄວາມເມດຕາ.
- ພວກເຮົາມີຄວາມຖ່ອມຕົວເພາະວ່າພຣະເຢຊູຊົງຖ່ອມຕົວພຣະອົງເອງ.
- ເຮົາສະທ້ອນເຖິງຄວາມອ່ອນໂຍນເພາະວ່າພຣະເຢຊູອ່ອນໂຍນຕໍ່ເຮົາ.
- ເຮົາອົດທົນເພາະພຣະເຢຊູອົດທົນ.
- ພວກເຮົາໃຫ້ອະພິຍເພາະວ່າພຣະອົງໄດ້ໃຫ້ອະພິຍພວກເຮົາ.
- ແລະພວກເຮົາຮັກເພາະວ່າພຣະອົງເປັນຄວາມຮັກ ແລະພຣະອົງໄດ້ຮັກພວກເຮົາກ່ອນ.

ຄວາມຈິງທີ່ສວຍງາມຂອງຂ່າວປະເສີດແມ່ນວ່າພຣະເຢຊູໄດ້ບັນລຸຂໍ້ກຳນົດຂອງກົດບັນຍັດໃນນາມຂອງພວກເຮົາ. ພຣະອົງໄດ້ພະຍາກອນໄວ້ໃນເພງສັຣເສີນ 24: “ຜູ້ນັ້ນຕ້ອງເປັນຄົນຂາວສະອາດທັງການກະທໍາແລະຄວາມຄິດ ແລະເປັນຜູ້ທີ່ບໍ່ຍອມນະມັສການຮູບເຄົາລົບ ຫລືບໍ່ຕັ້ງຄຳສັນຍາເທັດແລ້ວພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຈະອວຍພອນຄົນນັ້ນ ພຣະເຈົ້າຊຶ່ງເປັນພຣະຜູ້ຊ່ອຍຈະປະກາດຄວາມຊອບທັມຂອງເຂົາ” (ຂໍ້ 4-5). ແລະຂ່າວທີ່ດີທີ່ສຸດຂອງທັງໝົດແມ່ນຕໍ່ໄປ: “ນີ້ແມ່ນການຜະລິດຂອງຜູ້ທີ່ສອບຖາມພຣະອົງ, ຜູ້ທີ່ສແວງຫາໃບໜ້າຂອງພຣະເຈົ້າຂອງຢາໂຄບ” (ຂໍ້ 6). ນັ້ນໝາຍຄວາມວ່າພຣະເຢຊູໄດ້ຖືກວັດແທກແລະເຫັນວ່າມີຄ່າຄວນ, ແລະຜູ້ໃດທີ່ວາງໃຈໃນພຣະອົງຈະໄດ້ຮັບ ຂໍ້ມູນປະຈຳຂອງພຣະອົງສໍາລັບຄວາມລອດ. ການຫ້າມບໍ່ສາມາດກ່າວໂທດພວກເຮົາ, ແລະສິ່ງທີ່ເຮັດບໍ່ໄດ້ສາມາດຊ່ວຍພວກເຮົາ. ແຕ່ຖ້າຫາກວ່າພຣະເຢຊູເປັນຊີວິດຂອງພວກເຮົາແລະພວກເຮົາຍັງປັກຕາໃສ່ພຣະອົງ, ຊີວິດຂອງພຣະອົງກໍຢູ່ໃນພວກເຮົາ. ຊີວິດຂອງພວກເຮົາຈະພິສູດການມີຂອງພຣະອົງໂດຍສິ່ງທີ່ພວກເຮົາເລືອກທີ່ຈະບໍ່ເຮັດ, ແລະພວກເຮົານະມັສການໂດຍຜ່ານຊີວິດກັບສິ່ງທີ່ພວກເຮົາເຮັດໂດຍຜ່ານຄວາມເຂັ້ມແຂງຂອງພຣະອົງ. ດຽວນີ້ມັນເປັນສິ່ງທີ່ພວກເຮົາສາມາດຂອບຄຸນແທ້ໆ!

ຄຸນງາມຄວາມດີອັນໃດທີ່ທ່ານເຫັນວ່າທ້າທາຍທີ່ສຸດໃນການສວມໃສ່?

3. ໂກໂລຊາຍ 3:16-17

16. ຈົ່ງໃຫ້ພຣະທັມຂອງພຣະຄຣິດສະຖິດຢູ່ໃນໃຈຂອງພວກເຈົ້າຢ່າງບໍ່ຮິບູນ ຈົ່ງສັ່ງສອນແລະເຕືອນສະຕິກັນແລະກັນດ້ວຍບັນຍາທຸກຢ່າງ ຈົ່ງຮ້ອງເພງດ້ວຍເພງສັຣເສີນ ເພງນະມັສການ ແລະເພງຍ້ອງຍໍສໍຣະເສີນຝ່າຍພຣະວິນຍານ ຄືຈົ່ງຮ້ອງເພງຖວາຍແດ່ພຣະເຈົ້າດ້ວຍໃຈໂມທະນາພຣະຄຸນ. 17. ແລະເມື່ອເຈົ້າທັງຫຼາຍຈະເຮັດສິ່ງໃດດ້ວຍວາຈາຫຼືດ້ວຍການກະທໍາກໍຕາມ ຈົ່ງເຮັດທຸກສິ່ງໃນພຣະນາມຂອງພຣະເຢຊູເຈົ້າ ແລະຂອບພຣະຄຸນພຣະບິດາເຈົ້າໂດຍພຣະອົງນັ້ນ.

ຜູ້ນໍານະມັສການໃນດຽວນີ້ສຸມໃຈຫຼາຍກ່ຽວກັບ "ການຕໍ່ເນື່ອງ". ແນວຄວາມຄິດແມ່ນວ່າການນະມັສການບໍ່ຄວນຈະໃຫ້ມີການຂາດວັກຂາດຕອນທີ່ບໍ່ເຊື່ອມຕໍ່ກັນແລະກັນ. ມັນມີຈຸດເລີ້ມຕົ້ນແລະອົງປະກອບເຊື່ອມຕໍ່ການນະມັສການເລື່ອນໄປຈາກເພງນຶ່ງຫຼືອົງປະກອບອື່ນຕໍ່ໄປ. ໃນຖານະເປັນຜູ້ວາງແຜນຈັດການນະມັສການເປັນເວລາຫຼາຍປີ, ຂ້າພະເຈົ້າຄິດກ່ຽວກັບ "ການຕໍ່ເນື່ອງ" ຢູ່ຕອນເວລາ. ໃນຂໍ້ພຣະຄຳພີເຫຼົ່ານີ້, ໂປໂລໄດ້ກ່າວເຖິງປະເພດຂອງການຕໍ່ເນື່ອງທີ່ແຕກຕ່າງກັນທີ່ມີຄວາມສໍາຄັນຫຼາຍຕໍ່ຊີວິດຂອງສາວົກ. ທົ່ວທັງຈິດໝາຍສະບັບນີ້, ໂປໂລໄດ້ອະທິບາຍລໍາດັບຂອງວິທີການນະມັສການເກີດຂຶ້ນໃນຊີວິດຂອງຜູ້ເຊື່ອ. ຈົ່ງພິຈາລະນາສິ່ງເຫຼົ່ານີ້:

- ວິຖີຊີວິດຂອງການນະມັສການນີ້ເລີ້ມຕົ້ນດ້ວຍທັສນະທີ່ຊັດເຈນວ່າພຣະເຢຊູແມ່ນໃຜ ແລະສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ກະທຳ (ກລຊ. 1-2).
- ມັນສືບຕໍ່ໄປດ້ວຍການປະຕິບັດຕົວຈິງຂອງການເລືອກຊີວິດທີ່ລູກສິດຈະເຮັດອັນນັ້ນຈະລວມເອົາສິ່ງທີ່ຕ້ອງ "ປະຖິ້ມ" ແລະສິ່ງອື່ນໆ ທີ່ຈະ "ສວມໃສ່" ໂດຍສະເພາະແມ່ນຄວາມຮັກ.
- ມັນສ້າງສັນຕິສຸກຢູ່ໃນໃຈຂອງສາວົກ ເມື່ອເຂົາເຂົ້າໃຈຊີວິດທີ່ພຣະເຢຊູໄດ້ມອບໃຫ້-ຊີວິດທີ່ຫາເອົາບໍ່ໄດ້, ແຕ່ເປັນທີ່ປະທານໃຫ້.
- ມັນເສີມສ້າງທັສນະຄະຕິຂອງການຂອບພຣະຄຸນທີ່ພົບເຫັນການສະແດງອອກ.
- ມັນດົນໃຈການສັຣເສີນແລະຄຳແນະນຳຂອງເພງ, ເກີດຢູ່ໃນຫົວໃຈຂອງຜູ້ເຊື່ອແລະສເນີສຳລັບຜົນປະໂຫຍດແລະການເສີມສ້າງຂອງຜູ້ເຊື່ອຄົນອື່ນໆ.
- ມັນເປັນຈຸດຈົບໃນຊີວິດທີ່ເຕັມໄປດ້ວຍຈຸດປະສົງຂອງການນຳກຽດສັກສີແລະສະຖາຣາສີມາສູ່ພຣະນາມຂອງພຣະຄຣິດ ໃນທຸກສິ່ງທີ່ເຮົາເຮັດ. ອີກເທື່ອນຶ່ງ, ຈາກຫົວໃຈທີ່ເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມກະຕັນຍູ.

ມັນສຳຄັນຖ້າທ່ານຮ້ອງເພງຢູ່ໃນໂບດ. ເມື່ອເຮົາຮ້ອງເພງ, ເຮົາໄດ້ຮຽນຮູ້ຫຼັກຄວາມເຊື່ອທີ່ມີຄຸນຄ່າແລະຄວາມຈິງກ່ຽວກັບຂ່າວປະເສີດ, ພວກເຮົາອະທິຖານໃນຄຳອະທິຖານທີ່ສຳຄັນຂອງການອ້ອນວອນແລະການທູນຂໍ, ແລະພວກເຮົາສິດສອນແລະຊຸກຍູ້ຊຶ່ງກັນແລະກັນຕາມເສັ້ນທາງຂອງການຮັບໃຊ້ພຣະເຢຊູ. ເມື່ອເຮົາຮ້ອງເພງກັບຄົນອື່ນໆ, ເຮົາໄດ້ໃຫ້ພະຍານທີ່ເຫັນໄດ້ແລະຟັງໄດ້ເຖິງຄວາມດີແລະຄວາມສັດຊື່ຂອງພຣະເຈົ້າໃນຊີວິດຂອງເຮົາ. ເມື່ອເຮົາບໍ່ຮ້ອງເພງ, ເຮົາຮ້ອງຖາມເຖິງຄວາມເຊື່ອແລະຄວາມໝັ້ນໃຈຂອງເຮົາໃນພຣະເຈົ້າ. ດັ່ງນັ້ນ, ເພງຫຍັງທີ່ພວກເຮົາຮ້ອງ? "ເພງສັຣເສີນ, ເພງນະມັສການ, ແລະເພງຝ່າຍວິນຍານ" (ຂໍ້ 16). ລາວຍັງເວົ້າໂດຍເນື້ອແທ້ວ່າ, "ຈາກຄວາມອຸດົມສົມບູນຂອງຊີວິດການນະມັສການຂອງເຈົ້າ, ຈົ່ງໃຊ້ຄຳເວົ້າຫຼາຍປະເພດເພື່ອສອນແລະຕັກເຕືອນເຊິ່ງກັນແລະກັນໃນການນະມັສການ." ເມື່ອຄິດເຖິງແບບນັ້ນ, ເຮົາຄວນລະວັງໃນການວິພາກວິຈານຜູ້ເຊື່ອຄົນອື່ນທີ່ໃຊ້ເພງ ຫຼື ຮູບແບບການນະມັສການທີ່ແຕກຕ່າງຈາກພວກເຮົາ. ຄວາມສົນໃຈບໍ່ຄວນຢູ່ໃນເພງເຫຼົ່ານັ້ນເອງ. ພວກມັນພຽງແຕ່ເປັນເຄື່ອງມືທີ່ຈະຊື່ທາງໄປຫາຜູ້ທີ່ສົມຄວນໄດ້ຮັບການນະມັສການ. ໄຫຼອອກຈາກຊີວິດທີ່ພຣະອົງໄດ້ວາງໄວ້ພາຍໃນພວກເຮົາ.

ມັນເປັນແນວໃດເມື່ອພຣະຄຳຂອງພຣະຄຣິດສະຖິດຢູ່ໃນບັນດາພວກເຮົາເປັນກຸ່ມ?

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

- ທຸກສິ່ງທີ່ເຮົາເຮັດໃນຊີວິດເປັນການກະທຳຂອງການນະມັສການ. ເລືອກນຶ່ງໃນການນຳໃຊ້ໃນຊີວິດຕໍ່ໄປນີ້:
- **ສະຖານທີ່ເລີ້ມຕົ້ນ.** ເມື່ອເບິ່ງຄືນຊີວິດຂອງທ່ານໃນຖານະຜູ້ທີ່ເຊື່ອ, ສ້າງບັນຊີຂອງບາງສິ່ງທີ່ທ່ານໄດ້ "ປ່ອຍໄປ" ທ່ານເຕີບໂຕໃນຄວາມເຊື່ອຂອງທ່ານບໍ່? ປະເມີນຕື່ມອີກ: ມີສັຍທີ່ເຈັບປວດອັນໃດຍັງຂັດຂວາງການນະມັສການໃນຊີວິດຂອງທ່ານ? ຕັດສິນໃຈໃນມື້ນີ້ເພື່ອລົບລ້າງມີສັຍເຫຼົ່ານັ້ນໂດຍການຊ່ວຍເຫຼືອຂອງພຣະເຈົ້າ.
 - **ສະຖານທີ່ຈະເລີນເຕີບໂຕ.** ການນຳໃຊ້ໂກໂລຊາຍ 3:12-14 ໃຫ້ເປັນຄູ່ມື, ເຮັດບັນຊີລາຍການກຳນົດຄຸນລັກສນະຂອງຊີວິດ-ພຣະຄຣິດໃຫ້ຢູ່ໃນຕົວທ່ານທີ່ທ້າທາຍທ່ານຫຼາຍທີ່ສຸດ. ທ່ອງຈຳຂໍ້ພຣະຄຳພີເຫຼົ່ານັ້ນໄວ້.
 - **ສະຖານທີ່ຫວ່ານ.** ທົບທວນການມີສ່ວນຮ່ວມຂອງທ່ານໃນການນະມັສການຮ່ວມກຸ່ມ. ເຊື່ອເຊີນເພື່ອນບ້ານບາງຄົນຫຼືໃນຊຸມຊົນຂອງທ່ານໃຫ້ເຂົ້າຮ່ວມໂບດກັບທ່ານ. ຫຼັງຈາກນັ້ນ, ຂໍໃຫ້ແບ່ງບັນບາງວິທີທີ່ການນະມັສການໄດ້ມີຜົນກະທົບຕໍ່ຊີວິດຂອງທ່ານ.

ອຸປຸຖຸມໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ <https://ulsb.org/sunday-school-2/> ແປໂດຍ PA